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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Budowy parku rekreacji na Starołęce Małej. 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

U zbiegu ulic Forteczna – Romana Maya i Okopowej w Poznaniu ma powstać park rekreacji Starołęka 

Mała. Miało powstać piękne miejsce do odpoczynku i zabawy dla mieszkańców, a teraz okazuje się, 

że prawie wszystkie drzewa zostały przeznaczone do wycinki. Mieszkańcy Starołęki stoją  

na stanowisku, że jakiś czas temu wspólnie z przedstawicielami Miasta (w tym z Zastępcą Prezydenta 

Miasta) wypracowano kompromis: powstanie centrum rekreacji, ale z zachowaniem części 

istniejących drzew. Teraz okazuje się, że wypracowany kompromis nie ma być przestrzegany. Mało 

tego: z doniesień medialnych wynika, że w momencie zawierania kompromisu z przedstawicielami 

Miasta wydane już były zgody na wycinkę drzew o które walczyli mieszkańcy.  

Zaproponowane do nasadzenia niewielkich rozmiarów drzewa nie są dla mieszkańców zadawalające. 

Nie takie były ustalenia pomiędzy Miastem, a mieszkańcami. 

 

W związku z tym wnoszę o rozwiązanie przez Pana Prezydenta w/w problemu: o zachowanie części 

obecnie istniejących drzew w zakresie w jakim zostało to uzgodnione z mieszkańcami przez 

przedstawicieli Pana Prezydenta. Proszę również o ustosunkowanie się do zarzutów mieszkańców 

przedstawionych powyżej.  

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


